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China Adipic Acid Production Protocol
中国己二酸生产协议
Project Data Report
项目数据报告

The Project Data Report (PDR) Template must be completed for each verification period. This template is only intended as a guide and provides the minimum required information to be reported. This template is designed for use with the China Adipic Acid Production Protocol V1.0 (CAAPP). The project developer has the option to include additional information at their discretion.
每个核查期必须完成项目数据报告（PDR）模板。本模板仅作为指南，提供需报告的最低要求信息。本模板专为配合《中国己二酸生产协议 V1.0》（CAAPP）使用设计。项目开发者可自行决定是否纳入额外信息。

Please note that this document will be made publicly available once the project has registered credits the reporting period. If there is proprietary information, please provide a redacted version for publication and non-redacted version for internal review. Please contact the Reserve to discuss what information may be allowed to be redacted.
请注意，本项目在报告期内登记减排量后，本文件将予以公开。如涉及专有信息，请提供公开用删减版本和内部审核用完整版本。请联系储备机构商议可删减的信息内容。

	Account Holder
账户持有方
	[bookmark: Text1]     

	Project ID and Name
项目ID和名称
	     

	Current Reporting Period Dates
当前报告期日期
	     

     

	Protocol Version
协议版本
	China Adipic Acid Production V     
中国己二酸生产协议 ___版

	Claimed CRTs by Vintage
按年份申报的 CRT
	     
     

	Date Submitted
提交日期
	     
     




1 [bookmark: _Toc158366521]Introduction
引言
Provide a general description of the project.
提供项目概述。
     
2 [bookmark: _Toc158366522]Project Definition
项目定义
a [bookmark: _Toc158366523]Project Definition
项目定义
Provide information on the installed abatement technology and the efficiency of the abatement device. If this is an enhancement project, provide the abatement efficiency of the device prior to enhancement. 
提供已安装减排技术及减排装置效率的相关信息。若为改进项目，请提供改进前的设备减排效率。
     
b [bookmark: _Toc158366524]Project Developer
项目开发商
List the entities which have any amount of legal control over the project boundary and identify the mechanism through which the Account Holder has legal authority to implement the project. In addition, please state which entity will be designated as the project developer and will sign the Attestation of Title. If the Account Holder is not the entity listed on the facility’s operating permit, explain how they obtain the right to operate the project on the facility’s behalf.
列明对项目边界具有法律控制权的所有实体，说明账户持有方实施项目的法定权限来源。此外， 请指明将被指定为项目开发方并签署所有权证明的实体。若账户持有方非设施运营许可证所列实体，须说明其如何获得代表设施运营项目的权利。
     
3 [bookmark: _Toc158366525]Project Eligibility
项目资格
a [bookmark: _Toc158366526]Project Location|
项目地点
Provide the project location.
提供项目所在地。
     
b [bookmark: _Toc158366527]Project Start Date
项目启动日期
Describe the timeline from installation and/or enhancement of the abatement technology to the selected project start date. Provide information on the initial start-up testing period including the length of the start-up period, if applicable. Include what documentation will be provided to the verification body to demonstrate the length of the start-up period.
说明从减排技术安装和/或改进到选定项目启动日期的时间线。提供初始启动测试期信息，包括启动期时长（如适用）。包括将向核查机构提交的启动期时长证明文件。
     
c [bookmark: _Toc158366528]Project Crediting Period
项目计入期
State the project’s crediting period as defined in Section 3.3 of the Protocol.
说明该协议第 3.3 节定义的项目计入期。
[bookmark: Text4][bookmark: Text5]      to / 至      
d [bookmark: _Toc158366529][bookmark: OLE_LINK16][bookmark: OLE_LINK17]Additionality
额外减排量
i [bookmark: _Toc158366530]Performance Standard Test
性能标准测试
Provide the N2O control technology utilized by the project and if it is a new device installation or an enhancement of an existing device.
提供项目采用的N2O控制技术，并说明属新设备安装或现有设备改进。
[bookmark: Check1]|_| New Abatement Technology / 新增减排技术
|_| Enhanced Abatement Technology / 强化减排技术
N2O Control Technology N2O /  控制技术：
|_| Catalytic Destruction /  催化销毁
|_| Thermal Destruction / 热销毁
|_| Recycle to Nitric Acid / 回收制成硝酸
|_| Recycling / Utilization Technology / 回收/利用技术
|_| Other Technology Approved by Reserve / 储备机构批准的其他技术：
     
Date Approved / 批准日期：     
ii [bookmark: _Toc158366531]Legal Requirement Test
法律要求测试
Attest that the project activities are not legally required. Identify any federal, provincial, or local regulations or legally binding mandates that are relevant to the project. Disclose if the project is subject to the China Emissions Trading Scheme, China Certified Emissions Reductions Scheme, or provincial-level Emissions Trading Scheme programs and the level of abatement required and achieved to meet compliance obligations.
证明项目活动非法定要求。列明项目相关的联邦、省级或地方法规及强制性规定。披露该项目是否受中国碳排放权交易体系、中国核证减排量计划或省级碳排放权交易体系约束，以及为满足合规要求所需和已实现的减排水平。 
     
iii [bookmark: _Toc158366532]Production Cap
生产上限
Provide the AAP’s nameplate capacity for production levels as of the project start date. Disclose if the project developer has notified the Reserve of increased production levels above the facility’s nameplate capacity, if applicable.
提供截至项目启动日期的己二酸生产装置（AAP）额定产能。如适用，披露项目开发商是否已向储备机构申报超设施额定产能的生产水平。
     
e [bookmark: _Toc158366533]Regulatory Compliance
监管合规
Provide the national, provincial, and/or local regulatory agencies with jurisdiction over the AAP. Disclose any instances of non-compliance during the verification period. Describe how the project intends to monitor for compliance during future reporting periods.
提供对AAP 具有管辖权的国家级、省级和/或地方监管机构。披露核查期间所有不合规情况。说明项目未来报告期拟采用的合规监测方案。
     
4 [bookmark: _Toc158366534]GHG Assessment Boundary
温室气体评估边界
a [bookmark: _Toc158366535]GHG Assessment Boundary
温室气体评估边界
The table below includes only the SSRs that are included in the project quantification. For all SSRs considered in the GHG Assessment Boundary (included and excluded GHGs and their justification) refer to Table 4.1 in the Protocol.
下表仅含项目量化涉及的特定源类别（SSRs）。温室气体评估边界考虑的完整SSR清单（含纳入/排除的温室气体及依据）参见协议表4.1。
	SSR
	Source Description
来源说明
	Gas
气体类型
	Baseline (B) or Project (P)
基线（B）或项目（P）

	1
	Adipic acid production process unit
己二酸生产工艺装置
	N2O
	B, P

	3
	Hydrocarbon used as reducing agent, for reheating the off gas, or for combustion fuel for thermal reduction units (if applicable)
用作还原剂、废气再加热或热力还原单元燃烧燃料的碳氢化合物（如适用）
	CO2, CH4
	B, P

	5
	[bookmark: OLE_LINK18]Emissions from increased external energy use (if applicable)
外部能源使用增量排放（如适用）

	CO2, CH4, N2O
	B, P



5 [bookmark: _Toc158366536]Quantifying GHG Emission Reductions
温室气体减排量量化
a [bookmark: _Toc158366537]Quantifying Baseline Emissions
基线排放量量化
i [bookmark: _Toc158366538]Baseline Abatement Efficiency
基线减排效率
Provide the actual baseline abatement efficiency and the appropriate baseline abatement efficiency used for project quantification, according to the requirements listed in Table 5.1. Provide a brief description of the baseline.
根据表 5.1 要求，提供实际基线减排效率及项目量化采用的适用基线减排效率。提供基线简要说明。
[bookmark: Check2]|_| 90% Baseline Abatement Efficiency / 90%基线减排效率
[bookmark: Check3]|_| Maximum Abatement Achieved in 5-Year Lookback Period / 五年回溯期所实现最大减排量
Baseline Abatement Description / 基线减排说明：     
ii [bookmark: _Toc158366539]Bypass of the Control Unit and Venting Situations
基线减排说明：
Describe areas within the system where CEMS are not installed due to the low likelihood and/or brief duration of bypass or venting situations along such streams. Disclose any instances of bypass or venting situations and the duration of the event(s). Describe the alternative method for calculating the amount of N2O released into the atmosphere through vent stacks and/or process lines bypassing the N2O control unit and include the date approved by the Reserve.
说明系统中因相关工艺流股的旁路或排放情况发生概率较低和/或持续时间较短而未安装连续排放监测系统（CEMS）的系统区域。披露所有旁路或排放事件实例及其持续时间。说明通过排气筒和/或绕过氧化亚氮（N2O）控制单元的工艺管   线向大气释放的氧化亚氮（N2O）量的替代计算方法，并注明储备机构的批准日期。
     
iii [bookmark: _Toc158366540]Summary of Baseline Quantification
基线量化总结
Provide the measured total N2O emissions in the off gas before any emissions control equipment, ratio of HNO3 to adipic acid, and measured adipic acid production in the verification period, as calculated in the Protocol.
按照议定书的计算方法，提供核查期内排放控制设备前废气中实测N2O总排放量、HNO3与己二酸的比例，以及实测己二酸产量。

	Vintage:       
年份 
	Vintage:       
年份 

	Baseline Abatement Efficiency (%, as decimal):      
基线减排效率（%，小数形式）
	Baseline Abatement Efficiency (%, as decimal):      
基线减排效率（%，小数形式）

	Measured total N2O emissions in off gas:       tN2O
实测尾气中 N2O 总排放量
	Measured total N2O emissions in off gas:       tN2O
实测尾气中 N2O 总排放量

	Ratio of HNO3 to Adipic Acid:       tHNO3/tAA
HNO3 与己二酸比率
	Ratio of HNO3 to Adipic Acid:       tHNO3/tAA
HNO3 与己二酸比率

	Adipic Acid Produced:       tAA
己二酸产量
	Adipic Acid Produced:       tAA
己二酸产量

	Baseline Emissions:       tCO2e
基线排放量：
	Baseline Emissions:       tCO2e
基线排放量：




b [bookmark: _Toc158366541]Quantifying Project Emissions
项目排放量量化
i [bookmark: _Toc158366542]Abatement Efficiency during the Reporting Period
报告期减排效率
Disclose any and all instances where daily project abatement efficiency fell below the baseline abatement efficiency for the verification.
公开核查期内日项目减排效率低于基线减排效率的所有情况。
     
ii [bookmark: _Toc158366543]Summary of Project Emissions
项目排放量汇总
Provide the measured N2O emissions in the off gas, GHG emissions from the use of hydrocarbons as a reducing agent or to reheat off gas, GHG emissions from the external energy used to reheat the off gas, and the total project emissions during the verification period.
提供核查期内尾气中 N2O 实测排放量、碳氢化合物作为还原剂或尾气再加热产生的温室气体排放量、外部能源用于废气再加热产生的温室气体排放量及项目总排放量。

	Vintage:       
年份
	Vintage:       
年份

	[bookmark: OLE_LINK19][bookmark: OLE_LINK20]N2O Emissions:       tCO2e
N2O 排放量 
	N2O Emissions:       tCO2e
N2O 排放量 

	Emissions from Hydrocarbon Use:        tCO2e
碳氢化合物使用排放量
	Emissions from Hydrocarbon Use:        tCO2e
碳氢化合物使用排放量

	Emissions from External Energy:       tCO2e
外部能源排放量
	Emissions from External Energy:       tCO2e
外部能源排放量

	Project Emissions:       tCO2e
项目排放量 
	Project Emissions:       tCO2e
项目排放量 



c [bookmark: _Toc158366544]Final CRT Summary
最终CRT 汇总
Summarize the final result for determining the net GHG Reductions by vintage.
按年份汇总确定温室气体净减排量最终结果。
	Vintage:       
年份 
	Vintage:       
年份 

	[bookmark: OLE_LINK8][bookmark: OLE_LINK7]Baseline Emissions:       tCO2e
基线排放量
	Baseline Emissions:       tCO2e
基线排放量

	Project Emissions:       tCO2e
项目排放量
	Project Emissions:       tCO2e
项目排放量

	[bookmark: OLE_LINK12][bookmark: OLE_LINK13]Total GHG Emission Reductions:       tCO2e
温室气体减排总量
	Total GHG Emission Reductions:       tCO2e
温室气体减排总量



6 [bookmark: _Toc158366545]Variance Request
偏差申请
If a variance was requested during the reporting period, provide a brief description of the rule/requirement in the protocol in question, the conditions of the determination, and the date of the variance request and determination.
若报告期内提出偏差申请，需简要说明相关协议条款/要求、判定条件以及偏差申请和判定日期。
Date of Variance Request / 偏差申请日期：     
Protocol Section and Rule/Requirement / 协议章节及规则/要求：     
Date Reserve Issued Determination / 储备机构判定日期：     
Variance Conditions / 偏差条件：     
7 [bookmark: _Toc158366546]Project Documentation
项目文件
The following documents are required to be submitted for project registration. In cases where there is proprietary information, please provide unredacted and redacted versions. If additional documents were submitted, please include the document title and its associated file name. 
项目注册须提交下列文件。如有专有信息，请提供未删减版和删减版。如已提交补充文件，请列明文件标题及对应文件名。
	Document 
文件
	File Name
文件名

	Project Diagram
项目示意图
	     
     

	Attestation of Title
所有权证明
	     
     

	Attestation of Voluntary Implementation
自愿实施声明
	     
     

	Attestation of Regulatory Compliance
监管合规证明
	     
     

	Monitoring Plan
监测计划
	     
     

	Project Contributions to the U.N. Sustainable Development Goals Report Tool
项目对联合国可持续发展目标贡献报告工具
	     

     

	Project Data Report (this document)
项目数据报告（本文件）
	     

	Variance Request
偏差申请
	     
     

	[bookmark: Text6]     
	     

	     
	     

	     
	     

	     
	     




image1.jpeg
CLIMATE
ACTION
RESERVE




